
 
 
Verslag AV Energiecoöpera1e ZonopWoudenberg, op 12 juni 2023, Cultuurhuis Woudenberg. 
Aanwezig zijn 20 leden. 
 

1. Opening en mededelingen 
VoorziCer Chris van Lith opent de vergadering en heet de aanwezigen van harte welkom. De 
agenda wordt vastgesteld.  
De secretaris geeI aan dat 12 leden zich hebben afgemeld voor de vergadering. 
 

2. Verslag vorige AV 
Het verslag van de vergadering van 12 december 2022 wordt zonder verdere op- en 
aanmerkingen vastgesteld. 
 

3. Financiën 
Penningmeester Henri van Winkoop stelt zich voor, vanwege corona kon hij bij de vorige 
vergadering waarin hij gekozen werd, niet aanwezig zijn.  
Hij geeI een korte toelich1ng op de jaarrekening die de periode van 1 oktober 2021 tot en 
met 31 december 2022 beslaat.  
De kascommissie, Lydia Jonker en Benny Elferink heeI de cijfers gecontroleerd en akkoord 
bevonden. Opmerking: graag wel nagaan of de provincie akkoord gaat met het later 
bestemmen van de subsidie dan 2021/2022.  
Aan de penningmeester wordt decharge verleend. 
Lydia en Benny worden door de vergadering herbenoemd in de kascommissie 
 

4. Bestuursverkiezing  
Marleen Treep is vanwege haar benoeming tot wethouder in Leusden tussen1jds afgetreden.  
Er heeI zich nog geen kandidaat gemeld om haar op te volgen. Het bestuur gaat verder op 
zoek. 
 

5. CollecAeve projecten Zon-op-dak 
5.1. Aanpassing parAcipaAereglement 
De AV gaat akkoord met de door het bestuur voorgestelde wijziging van het 
par1cipa1ereglement: 
‘Kinderen en kleinkinderen kunnen in aanmerking komen van par2cipa2es. 
Minderjarigen uitsluitend onder gezag en door bemiddeling van hun we=elijk vertegenwoordiger(s). 
Meerderjarigen via schenking door ouders of grootouders, onder verantwoordelijkheid van de 
schenker(s), die inschrijB op de par2cipa2es en/of door inschrijven als lid van ZonopWoudenberg voor 
par2cipa2es’. 
Henk van de Wetering licht toe dat dit betekent: 
Je draagt de par1cipa1es over op je kleinkinderen (18 jaar en ouder). Zij moeten dan lid 
worden van ZonopWoudenberg (art. 7 lid 2) 
Je beves1gt aan je kleinkinderen dat jij de par1cipa1es voor hen hebt aangeschaI en dat de 
uitkeringen op de par1cipa1es aan hen tegoed komen. Dan blijf je zelf verantwoordelijk voor 
de par1cipa1es en hoeven de kleinkinderen geen lid te worden. 
Voor minderjarige kinderen kun jezelf bepalen dat de jaarlijkse uitkering van de par1cipa1es 
op rekening van de kinderen komt. Vanaf hun 18e kunnen ze de par1cipa1es ook echt 
overnemen als ze lid worden van de energiecoöpera1e. 

  



 
 
5.2. Stand van zaken project Bruinenburg 
Johan Overvest geeI een nadere toelich1ng. De administra1eve rompslomp (o.a. recht van 
opstal regelen met notaris, toestemming Rabobank, melden project bij ACM, verzekering) is 
inmiddels achter de rug. Stedin zoekt nog een onderaannemer (per 26/6 geregeld). 470 
par1cipa1es zijn toegekend. Een aantal leden geeI aan nog mee te willen doen voor extra 
par1cipa1es (per 26/6zijn alle 540 toegekend).  
Verwach1ng is dat begin juli de panelen worden gelegd (per 26/6 is bekend dat ook Stedin 
dan de aanslui1ng gereed heeI). 
 
5.3. Nieuwe projecten 
Johan Overvest geeI aan dat Loonbedrijf Schimmel, net over de Woudenbergse grens 
enthousiast is over het concept en heeI inmiddels de inten1e overeenkomst voor een dak 
getekend. Hier kunnen nu 130 zonnepanelen worden gelegd. 
Het bestuur wil een deel van de investering (max. 70%) financieren via het investeringsfonds 
van Energie Samen. En mogelijk ook par1cipa1es in Scherpenzeel wegzeCen.  
Dankzij de SCE subsidie is de gegarandeerde prijs 14ct per kWh (dat is momenteel boven de 
marktprijs). Voor 15 jaar geeI dit garan1e op een goede opbrengst. 
Geert van de Berg: zouden we niet pas op de plaats moeten maken met grote daken, gezien 
de energieconges1e. Johan: ‘In Scherpenzeel is Liander verantwoordelijk voor het net, we 
zullen dit met Liander bespreken. Verwach1ng is niet dat grote daken in het buitengebied tot 
conges1e zullen leiden, maar we zullen hier rekening mee houden’. 
Na de zomer komen we terug op dit project.  

 
Nieuwe projecten 

6.1. Zon-op-land  
Chris van Lith en Johan Overvest geven aan dat het bestuur is benaderd voor een project zon-
op-land. Hierover zijn we in gesprek met een ontwikkelaar. Met advies van Energie van 
Utrecht zijn we bezig met een samenwerkingsovereenkomst, waarbij 51% lokaal eigendom en 
zeggenschap het uitgangspunt is (zoals door de gemeenteraad is besloten bij het 
afwegingskader zon en wind). Hiervoor is ook een aanvraag ingediend bij het Ontwikkelfonds 
van Energie Samen. Als er meer bekend is, zullen we de leden daarover informeren. 
 
6.2 Voorbereiding Solar Carports 
Het bestuur is bezig met een subsidie aanvraag bij de provincie Utrecht voor een onderzoek 
naar de mogelijkheden van Solar Carports. Het onderzoek richt zich op de parkeerterreinen 
bij de sportvelden, sporthal de Camp en de fietsenstalling van sportpark de GriI. Met de 
gemeente is dit besproken en nader afgestemd. 
 
6.3 Warmte uit de GriL 
Chris van Lith maakt deel uit van een werkgroep die vanuit de gemeente ac1ef is met het 
onderwerp Aquathermie. Bedoeling is dat -rich1ng 2030- warmte uit de GriI kan worden 
gewonnen om de GriIwijk van warmte te kunnen voorzien 
 
  

7. Partners 
Henk van de Wetering geeI een nadere toelich1ng op de samenwerking met: 
- S1ch1ng Duurzaam Woudenberg: deze verloopt prima. De inhoud van de Energiecafé’s 

wordt met elkaar afgestemd. Ook hebben we een meldpunt uitval zonnepanelen 
ingesteld, waar al meer dan 40 meldingen zijn binnen gekomen. Op het energiecafé in 
mei hebben voorziCer Chris van Lith en Fulco Ploeg (van Energievanzelf) een toelich1ng 



gegeven van mogelijke oorzaken en oplossingen. Met Stedin is overleg over de 
meldingen. 

- Om: inmiddels zijn ca. 40 mensen leden van ZonopWoudenberg/Om die energie via Om 
betrekken. Dat levert de coöpera1e ook inkomsten op. Chris van Lith rekent voor dat het 
nog steeds guns1g is qua tarieven om naar Om over te stappen.  

- Energie van Utrecht: we maken gebruik van EvU voor advies, volgen workshops en 
mogelijk zeCen we projectleiders in via EvU 

- Energie Samen: als lid van de landelijke koepel kunnen we gebruik maken van het 
Ontwikkelfonds en landelijke exper1se. 

- Gemeente: over de verschillende projecten vindt afstemming plaats met de gemeente 
Woudenberg. 

- BSW: ZonopWoudenberg is lid van de BSW. De secretaris heeI bij de laatste AV van de 
BSW samen met wethouder de Kruif een dingende oproep gedaan aan de BSW leden om 
mee te doen: par1ciperen in projecten, daken ter beschikking te stellen en bijv. op de 
bedrijfsterreinen samen te werken bij het energiegebruik om netconges1e te voorkomen. 
Er zijn subsidies beschikbaar om mee te doen aan pilots. 
 

8. Rondvraag  
Geen vragen. 

 
9. SluiAng 

De voorziCer dankt de aanwezigen voor hun komst en inbreng en sluit de vergadering. 
 
 
 


